
 
 

Referat for bestyrelsesmøde 
Onsdag den 8. januar 2025, kl. 19:30 

Tårnet - Seminariet 
 

Forplejning: Asbjørn 
Referent: Ole 
 

• Besøg af Martin Kopp til en snak om 

samarbejde mellem lokalrådet og 

Gedved if 

• Vi aftalte at holde kontakten og dialogen i 

live, og så et potentiale for samarbejde 

ifm. kommende arbejde med en 

helhedsplan for Gedved – når det arbejde 

kommer på et tidspunkt.  

  

• Godkendelse af referat fra 4. december 

2024 

• Godkendt 

  

• Siden sidst •  

• Høringssvar indsendt •  

• Broen i Hansted Skov •  

o Aftale med lodsejere o Ikke noget nyt, tinglysningsprocessen er i 

gang (der har været dialog med advokat 

ifm. lokalrådets CVR nr.) 

Afventer digital tinglysning. Den aftalte 

skiltning opsættes til foråret, herunder 

skiltning om forbud mod bål. 

 

  

• Infomøde vedr. VE initiativer mandag d. 

26/2 - 2025 

• I lyset af den reducerede mængde 

projekter i Gedveds nærområde – det er 

kun DC møllen, der fortsat er på tapetet, 

besluttede vi at lave arrangementet om til 

et borgermøde om den kommende 

Mobilitetsplan. 

• Programmet tænkes at bestå af 4 

indlæg af ca. 20 min hver 

•  

o Erfaringer med lokal involvering 

og energifællesskaber – Søren 

Skjold Andersen 

o Søren inviteres til at fremlægge ifm. 

generalforsamling d. 31/3 i stedet. 

o Naturfredning og naturværdier 

ifm. Ejer Bavnehøj – Ole 

kontakter Danmarks 

Naturfredningsforening. 

o  



 
 

o Hvad er på tegnebrættet i 

Horsens med relevans for 

Gedved? Og hvordan ser 

beslutningsprocessen ud? Niels 

Arne undersøger, hvem der er 

formand for det relevante udvalg 

i kommunen. 

o Vi har kontaktet forvaltningen for en 

opdatering – gentagne gange – men 

desværre ikke modtaget en respons. 

o Dannelse af en forening / 

arbejdsgruppe knyttet til 

lokalrådet. 

o  

Mødeleder: Christian  

  

• Høringssvar vedr. tematillæg for VE 

projekter, herunder vindmølle ved 

slagteriet 

• Tages op på næste møde 

o Skal vi afvente borgermødet? o  

  

• Mobilitetsplan 2035 •  

o Kommende høring o  

o Kontakt til kommunen vedr. 

borgermøder omkring 

mobilitetsplanen. Christian har 

skrevet til Jesper Pagh og Allan 

Lyng Hansen, men har ikke 

modtaget svar. 

o Vi har kontaktet forvaltningen for en 

opdatering på de lovede borgermøder i 

kommunen – gentagne gange – men 

desværre ikke modtaget en respons. 

o Skal vi tænke i endnu et 

borgermøde? 

o Vi besluttede at invitere til borgermøde 

mandag d. 17/2, og inviterer partiledere 

til at deltage med et kort oplæg og en 

paneldebat med spørgsmål fra borgerne 

  

• Generalforsamling •  

o Dato o D. 31/3 

o Dirigent o Vi spørger Ole Jespersen 

o Program o  

▪ Årets Gedved borger 

2024 

▪  

▪ Indlæg efter 

generalforsamlingen 

▪ Se ovenfor 

  

• Nyhedsbrev •  

o Optakt til generalforsamlingen o Nyhedsbrev er udarbejdet og lagt på 8751 

Gedved. 



 
 

Nyhedsbrevet udsendes på mail til de 

tidligere medlemmer, som vi har 

informationer på. 

Det printes og runddeles evt. også fysisk. 

o Fokus på behovet for nye kræfter 

i bestyrelsen 

o Gjort tydeligt i nyhedsbrevet. 

  

• Eventuelt •  

• Kommende møder i SAMBY • Ikke noget at berette 

 


